
Ordinarie styrelsemöte Samfälligheten Papegojan 3 oktober 2016 

Närvarande; 

A; Anneli Wikberg 

B; Ej närvarande 

C; Ej närvarande 

D; Camilla Carlsson 

E; Thorsten Thorstensson 

F; Hasse Andersson 

G; Peter Klittmar 

H; Ewon Wall 

FÖREGÅENDE MÖTESPROTOKOLL  

Inga synpunkter på föregående protokoll. 

EKONOMISKT LÄGE  

Ordförande meddelade att medräknat inplanerade utgifter (löpande och enligt 

Tre-årsplanen) är ekonomin under kontroll. 

Styrelsen beslutade att kostnaden för spolning av avlopp och dränering enligt 

Tre-årsplanen får öka med 5 000 kr till 40 000 kr för att även inkludera 

dagvattenbrunnarna i området. 

MILJÖHUSET  

De tre kärlen för brännbart avfall verkar räcka under normala förhållanden. 

Utvärdering av möjligheterna att minska antalet kärl för pappersförpackningar 

pågår. 

Styrelsen vill åter påtala att om vårt Miljöhus skall fungera måste ALLA 

sortera sitt avfall och inte lägga säckar med sådant avfall som skall sorteras 

bland brännbart. SKÄRPNING! 

FIBER NÄT 

Inför årsmötet 2017 pågår aktiviteter för att få en kostnadsindikering för att 

införa fiber dels in till området dels i vårt eget nät i området. 

Ordförande håller samman och deltar i de diskussioner som pågår.  

Anneli har kontakt med Svenska Fibernät. Ordförande och Lars Andersson har 

kontakt med Svenska Stadsnät. 



NYA LUCKOR TILL KRYPGRUNDEN 

Styrelsen beslutade att luckorna till krypgrunden under längorna ansvarar 

Samfällighetsföreningen för då Avfuktarna kräver ordentligt stängbara luckor. 

Snarast beställs nya luckor till längorna A, B och F. De skall vara i rostfritt. 

För beslut vid årsmötet 2017 inkluderas i den uppdaterade Tre-årsplanen byte 

av luckor i övriga längor. 

Annika får i uppdrag att se till att byte av de tre luckorna enligt ovan beställs. 

HÖSTSTÄDNING 8 OKTOBER 

Arbetsuppgifter vid höststädningen definieras i ett separat papper. 

Finns behov av mindre bättringar av gräs och begränsad påfyllnad av jord i 

”gräsmatterabatten” godkänner mötet inköp för upp till 500 kr. 

GARAGETAKEN 

Utvärderingen av vidtagna tätningsåtgärder på garagetaket bör göras efter 

vintern så att även inverkan från snö kommer med. 

Mötet har beslutat att det tätningsmaterial som finns kvar används vid 

höststädning på ytterligare några takplåtar. Hasse Johansson håller i detta 

arbete. 

NYCKLAR TILL GARAGEN 

Mötet fann ingen anledning att ta fram kopior på nycklarna till de garage där 

säkringar sitter. Hur stora problem har vi haft med strömavbrott under de 40 år 

som har gått? 

Nycklar till de två garage där förstärkare för TV och bredband sitter finns hos 

Ordförande eller hos av honom utsedd person. 

SERVICE AVFUKTARE 

Service på våra Avfuktare skulle ha genomförts under september. Hasse 

Andersson jagar serviceteknikern för att få arbetet utfört. 

NÄSTA MÖTE 

Nästa möte är den 21 november kl. 19 på Flintegatan 40. 

 

Protokollförare;   Justeras av; 

 

Ewon Wall    Thorsten Thorstensson 


